
Referat bestyrelsesmøde Slotsparken 20. september 2023 

 

1. Kommentarer til sidste referat: 

a. Nye kloakriste er etableret - alt er fint 

b. Vejen udenfor Baunevænget 39 er endelig blevet lappet. 

c. Vedr. fjernelse af fliser udenfor Nygaardsvænget 22 og gyngestativet, så lægger bestyrelsen 

idéen på hylden indtil videre, da der vi skal have en skriftlig tilladelse fra Syddjurs 

kommune. 

 

2. Skt. Hans/Sommerfest: 

a. Bestyrelsen vil gerne fastholde Skt Hans traditionen. Desværre var der ikke stor opbakning 

til sommerfesten i år. Bestyrelsen vil høre på generalforsamlingen om arrangement stadig 

har opbakning. Måske med en tilmelding fremadrettet? 

 

3. Mail fra grundejer: 

a. Vi har fået en mail fra John Schlage vedr forslag til vedligehold af skrænten. Vi beder John 

stille forslagene til generalforsamlingen i slutningen af februar 2024. 

 

4. Grønne områder: 

a. Knolden ved broen er blevet slået igen. Stor tak til Jacob Boye for den fine arbejdsdag. 

 

b. Bestyrelsen påtænker at lukke lidt af for den ”naturlige” nedgang, der har været i hjørnet 

ved shelters ned mod Baunehøjparken. Vi vil gerne have de gående i området til at gå ned 

på den nye sti, hvor den er hægtet på vores område. 

 

c. Stien mellem Baunevænget og Baunehøjparken er næsten færdig. Den bliver ikke 

asfalteret. Den er blevet så flot, så fint afstemt til området og pænt hægtet sammen med 

Baunevænget. Bestyrelsen gav grønt lys til fjernelse af det vilde træ, der stod i skel bag den 

nuværende bænk. Der vil blive plantet flere på træer Baunehøjparkens side senere jvf. der 

blev udsendt 23. august 2023.   

 

d. Vi har været i dialog med Baunehøjparken 62+64 i forbindelse med, at der skulle anlægges 

haver. Der var kontakt til landmåler som kom og satte skelpælene af igen. Der stod nogle få 

buske i grundejerforeningens område, som vi bad om skulle bevares. Dette er blevet 

overholdt af begge grundejere. Der var meget grønt krat i skellet og efter aftale fik de lov at 

rydde op i dette og evt. plante cotoneaster på deres skråning. Vi har fuldt projektet og er 

godt tilfredse med resultatet. 

 

5. Grundejernes pligter 

a. Bestyrelsen henstiller igen til, at grundejerforeningens medlemmer renholder vej, 

rendesten og fortov uden for sin grund. Græs og ukrudt pibler op i den lune og fugtige vejr. 

 

6. Grundejerforeningen Baunehøjparken 

a. Der arbejdes ihærdigt på at etablere en Grundejerforeningen i Baunehøjparken, da Bruun 

og Bundgaard skal aflevere området til en grundejerforening. 



 

7. Næste arbejdsdag: 

a.  bliver i oktober. Der bliver meldt en dato ud samt opgaver ud senere.  

 

8. Vintervedligehold:  

 

a. Vores kontrakt med Ebeltoft entreprenør forretning ved Kenneth fortsætter. Stikvejen på 

Slotsparken opkræves for snerydning. 

 

9. Næste møde: 10. januar 2024 hos Morten  

 


